


安吉艺科位于中国椅业之乡⸺浙江省安吉县，毗邻上海港，成立于 2013 年，
占地面积 30000 平方米，拥有先进的生产设备，勇于创新的技术人员，大批
敬业的基层员工和现代化的标准厂房。

艺科专业生产 PVC 编织产品和办公椅 , 集自主设计、研发和生产于一体，主
要产品包括 PVC 编织地毯，墙布，地垫和办公椅。艺科立足现在，展望未来，
秉承“专业、创新、诚信，互惠共赢”的理念，将不断开发新产品，提高产品质量，
为国内外客户提供优异的产品和良好的客户体验。

Anji Yike is located in Home of China's chair industry- Anji County,Zhejiang province，adja-
cent Shanghai port. Our company was established in 2013. We have advanced production 
equipment, innovative technicians and dedicated employees thus contributing to ensure 
stable product quality and considerate after-sales service.Our factory covers an area of 
30000 square meters.and has four modern standard production plants.

Anji Yike specializes in producing woven vinyl products and office chairs， who focuses on 
original design，development and production of high-quality products . our main products 
include woven vinyl flooring. wall covering.mat and office chairs.our factory covers an area 
of 30000 square meters.and has four modern standard production plants.Based on the 
present, looking forward to the future, adhering to the principle of "professionalism, innova-
tion, integrity, mutual benefit and win-win", we will continue to develop new products, im-
prove product quality, and provide customers at home and abroad with high-quality and 
low-cost products.



YK-353

ECO-BEAUTY01 ECO-BEAUTY02

The 353 ergonomic office chair adopts adjustable 2D large arc headrest and segmented lumbar support to provide all-round sup-
port and comfort, promote human blood circulation, reduce fatigue and injury; The headrest and backrest are made of excellent 
highly elastic breathable mesh for greater comfort and coolness.

353人体工学办公椅采用可调节2D大弧形头枕和分段腰部支撑提供全方位支撑和舒适，促进人体血液循环，
减少疲劳和伤害;头枕和靠背采用优良的高弹性透气网眼，更舒适凉爽。

Recommended index：



YK-366

ECO-BEAUTY03 ECO-BEAUTY04

The 363 ergonomic office chair uses adjustable armrests and segmented lumbar support to provide all-round support and comfort, 
promote human blood circulation, and reduce fatigue and injury; The headrest and backrest are made of excellent highly elastic 
breathable mesh for greater comfort and coolness.

366人体工学办公椅采用可调节扶手和分段腰部支撑提供全方位支撑和舒适，促进人体血液循环，减少疲劳和
伤害;头枕和靠背采用优良的高弹性透气网眼，更舒适凉爽。

Recommended index：



YK-9018

ECO-BEAUTY05 ECO-BEAUTY06

Recommended index：

9018人体工学办公椅采用可调节（2D大弧形头枕）和（2D腰部支撑）提供全方位支撑和舒适，促进人体血液循环，减少疲劳和伤害;头枕和靠背采用
优良的高弹性透气网眼，更舒适凉爽;（3英寸高弹靠垫）采用W形和瀑布边缘设计，提供更大的支撑面积，分散对臀部和大腿的压力，让您更舒适。

Our ergonomic office chair 9018 uses adjustable (2D large arc headrest) and (2D Lumbar support) to provide all-round support and comfort, promote human blood circulation, 
reduce fatigue and injury; headrest and backrest with excellent highly elastic breathable mesh, more comfortable and cooler; (3inches high resilience cushion)with W-shaped 
and waterfall-edge design, providing larger support area and disperse pressure on hip and thighs,make you more comfortable.

Size:  D 67× W 68×H 111-133 cm  



扶手可90°翻转，前后左右均可调节

The armrest can be flipped 90 ° and can 

be adjusted in front, back, left, and right 

directions

头枕可调整舒适的高度与角度，更贴合

颈椎

The headrest can be adjusted for a comfort-

able height and angle, better fitting the 

cervical spine

转椅高度可上下调节

The height of the swivel chair can be 

adjusted up and down

2D腰部支撑
                  2D Lumbar Support 



8028靠背设计带独立腰部支撑，分离式人体工学靠背， 更贴合人体脊椎形状；采用透气的高弹力面料,耐磨且不易变形；

柔软的加厚坐垫有助于缓解久坐的压力，便于长时间舒适地坐着；扶手可折叠至 90 °，可推到桌子下方，节省空间； 适

用于办公室、会议室、游戏室、家庭等。

两段式人体工学靠背
Two section ergonomic backrest

3D腰部支撑
3D lumbar support

8028 backrest design with independent waist support, separate ergonomic backrest, more in line with the shape of the human 

spine; Adopting breathable high elastic fabric, wear-resistant and not easily deformed; Soft and thickened seat cushions help 

alleviate the pressure of prolonged sitting, making it easy to sit comfortably for a long time; The armrest can be folded to 90 ° 

and pushed under the table to save space; Suitable for offices, meeting rooms, game rooms, homes, etc.



The chair as a whole appears relatively wide, with a large space to sit up, and there are 3D armrests, 2D armrests, and fixed 
armrests to choose from; The 3D armrest is easily adjusted up and down, the pad twists in and out, sliding forward, 
inward, backward, left, right.

Size: D 61× W 64×H 96-106 cm

YK-8701

ECO-BEAUTY09 ECO-BEAUTY10

Recommended index：

椅子整体显得比较宽大，坐起来有很大空间，有3D扶手、2D扶手、固定扶手可选；3D 扶
手可轻松调节上下，调臂还可以向内向外扭转，并可向内前、内后、向左和向右滑动。



Size: D 61× W 64×H 96-106 cm

这款8702椅子采用的是可调节扶手，
可以上下调节扶手高度，扶手上软性
PU有一定柔软度；底座采用的是电镀
拉伸脚，简洁有力。

YK-8702

ECO-BEAUTY11 ECO-BEAUTY12

The chair looks slim and waist-shaped, with ergonomic backrest curves, and 3D armrests, 2D armrests, and fixed armrests 
are available; A variety of plated bases are available, and the base is stable and reliable, suitable for office or study use.

椅子看上去瘦腰型，靠背曲线符合人体工程学，有3D扶手、2D扶手、固定扶手可选；有多
种电镀脚可选，下盘稳固可靠，适合办公或学习使用。

Recommended index：

This 8702 chair adopts adjustable armrests, 
which can adjust the height of the armrests 
up and down, and the soft PU on the arm-
rests  has a certain softness;  The base 
adopts electroplated stretch feet, which is 
simple and powerful.

这款8702椅子采用的是固定扶手，整
体与靠背更为搭配，乳白色的框架和
蓝色的网布组合适合办公商务使用；
底座采用的是电镀方管脚，沉稳有力。

This 8702 chair adopts fixed armrests, the 
whole is more compatible with the backrest, 
and the milky white frame and blue mesh 
combination are suitable for office and busi-
ness use; The base adopts electroplated 
square pins, which is calm and powerful.



YK-6702
6702带头枕普通扶手款， 带头枕翻翻扶手款；这款办公椅的整体设计符合人体工程学，高密度弹性海绵，更柔软、更厚、更舒适，并
用透气网布覆盖,最里面的一层由实木制成。优质网眼表面，质地光滑，透气性更好。高等级气杆经BIMIFA和SGS认证，最大支撑能
力为265磅。坚固的五星腿部底座，确保坐姿稳定。座椅的高度可以使用座椅右下角的手柄调节，满足不同高度的办公桌。

The 6702 is available with headrest ordinary armrests, with headrests flipped armrests. The overall design of this office chair is ergonomic, high-density elas-
tic foam, softer, thicker, more comfortable, and covered with breathable mesh，the innermost layer is made of solid wood. High-quality mesh surface with 
smooth texture and better air permeability. The high-grade lift is BIMIFA and SGS certified and has a maximum support capacity of 265 lbs. Sturdy five-star 
leg base for stable sitting. The height of the chair can be adjusted using the handle in the lower right corner of the chair to accommodate desks of different 
heights.

ECO-BEAUTY13 ECO-BEAUTY14



Recommended index：

设计师从需求点和设计美感出发，开始定义椅子的形态结构：
椅子的功能和外观可以有很多种，但是围绕的基本的原则，只有人体工学和设计美感。
这款椅子不断优化，有了龙骨的架构，符合人体的曲线，兼顾简单的美感和相当的实用性。

YK-6702

ECO-BEAUTY15 ECO-BEAUTY16

Starting from the point of demand and design beauty, the designer began to define the form structure 
of the chair: The functions and appearance of chairs can be varied,But around the basic principles, only 
ergonomics and design aesthetics.This chair has been continuously optimized with a keel structure, 
which conforms to the curves of the human body, taking into account simple aesthetics and practicality.



Size:    D 59× W 60×H 91-99   cm 

The 6809 is a style that folds under a table for easy storage when not in use and saves indoor space.The 6809 has a scallop-shaped 
backrest for a simple and elegant overall appearance, and the basic color scheme of black, white and gray is suitable for office use.

6809 是可以折叠置入桌下的款式，在闲置时方便收纳，节省室内空间。
6809 有扇贝形靠背,整体显得简洁优雅，黑色、白色和灰色的基本配色适合办公室使用。

扶手轻松抬起，轻松推入桌子，方便短时不
用放置，节约房间空间。

The smooth curved shape of the armrest, taking 
into account the beauty and experience of use, 
makes people love it; The tiger's claws add agility 
and playfulness.

按住两侧按钮，可以放下靠背，可以
将整把椅子置于桌子底下，在较长
时间不用时节约空间。

By pressing and holding the buttons on 
both sides, you can lower the backrest and 
place the entire chair under the table, 
saving space when not in use for longer 
periods of time.

YK-6809

ECO-BEAUTY17 ECO-BEAUTY18

Recommended index：



曲线型扶手 & 虎爪脚

扶手顺滑的曲线形状，兼顾美观和使用时的体验，让人爱
不释手；虎爪脚频添了灵动和俏皮。

Curved armrest & Tiger claw base

The smooth curved shape of the armrest, taking into account the 
beauty and experience of use, makes people love it; The tiger's claws 
add agility and playfulness.

翻转扶手适合在不用时提起，并方便置入桌子底下；电镀
脚相对显得质量感更高，坚固性更好。

Flip the armrests for easy lifting and easily placed under the desk; 
The electroplated feet are relatively more quality-oriented and more 
robust.

轻微固定扶手配合平直的脚会显得整把椅子简约至极，更
显得干练效率，扶手软面相对舒适。

Fixed armrests and straight base will make the whole chair extremely 
simple and more efficient.

YK-6703

ECO-BEAUTY19 ECO-BEAUTY20

Recommended index：

Filp armrest & Electroplated base

翻转扶手 & 电镀脚

Fixed armrest & Nylon straight  base

固定扶手 & 平脚

6703整体非常精致小巧，结构简单易用，适合大批量使用，比如投影会议室等等；
扶手有三种：曲线固定扶手、翻转扶手、软面固定扶手，各有其特点；
底盘基座有三种：虎爪脚、尼龙平脚、电镀脚，虎爪脚灵动，电镀脚稳健，平脚显得简约。

The whole of 6703 is very delicate and small, the structure is simple and easy to use, suitable for large-scale use, such as projection con-
ference room and so on;3 armrests : curved fixed armrest, flip armrest, and soft-sided fixed armrest, each with its own characteristics;3 
bases: tiger claw base, nylon flat base, electroplated base, tiger claw base are flexible, electroplated base are stable, and flat base appear 
simple.

Size:  D 54× W 60×H 83-93 cm  (Nylon stright base)



YK-3003

3003款椅子整体弧度圆滑，具有不错的时尚感，极其适合在书房，会议室或者接待室使用，使用起来很舒服。

The 3003 chair has a smooth overall curvature and a good sense of fashion. It is extremely suitable for use in study, meeting 
room or reception room, and it is very comfortable to use.

ECO-BEAUTY21 ECO-BEAUTY22

Recommended index：



YK-353A YK-353B YK-353C

YK-366C YK-6701 Black YK-6701 Blue

YK-6702B YK-6702C Black YK-6702C Grey

YK-189

YK-366A Grey

YK-6701G Black YK-6701G Grey YK-6702 Black

YK-366A YK-366B

YK-198 YK-252

ECO-BEAUTY23 ECO-BEAUTY24



YK-6702G Black YK-6703 Black YK-6703 White

YK-6809 Black YK-6809 White YK-6883 Black YK-6883 White YK-7720 YK-8331

YK-6703G Black YK-6703G White YK-7773

YK-8331G YK-8701 YK-8701G YK-8702 YK-8702G YK-8731 Black
ECO-BEAUTY25 ECO-BEAUTY26



YK-8731 White YK-8901 Dark Grey YK-8901 Blue

YK-8905 White YK-8905 Black YK-9018 Grey YK-9018A YK-9018B

YK-8901 Grey YK-8901 White YK-8901 Black

ECO-BEAUTY27 ECO-BEAUTY28


